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Vragen van de leden Gill’ard, Van
Dijken en Heerts (allen PvdA) aan
de minister van Justitie en de
staatssecretarissen van Justitie en
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over jeugdige criminelen met
ernstige gedragsproblemen.
(Ingezonden 23 juli 2009)

1
Kent u de artikelen «Veel jongeren
crimineel en ziek» en «Opvang jonge
crimineel met laag IQ»?1

2
Wat is uw algemene reactie op deze
artikelen?

3
Erkent u dat er een probleem is met
jeugdige criminelen met een licht
verstandelijke beperking? Zo ja, hoe
zou u dat probleem willen
omschrijven? Wat heeft u tot nu toe
hier aan gedaan? Wat gaat u in de
toekomst doen?

4
Erkent u jeugdige criminelen met licht
verstandelijke beperking als een
kwetsbare groep? Zo nee, waarom
niet?

5
Deelt u de mening dat de kern van
het probleem is dat in de regio
Rotterdam al langere tijd ontbreekt
aan voldoende opvangen
behandelvoorzieningen voor
jeugdigen met een licht verstandelijke
beperking (IQ 55–85) en

gedragsstoornissen en psychiatrische
problemen?

6
Deelt u de mening dat vooral voor
deze jeugdige delinquenten een
sluitende aanpak nodig is om recidive
te vermijden (maatwerk)? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, wat gaat u
hiermee doen?

7
Is het probleem, zoals geconstateerd
in Rotterdam, typerend voor het hele
land? Bestaat er een landelijk
onderzoek dat deze problematiek
rondom jeugdige criminelen met een
licht verstandelijke beperking (IQ
55–85) en gedragsstoornissen en
psychiatrische problemen landelijk in
kaart heeft gebracht? Zo nee, bent u
bereid een landelijk onderzoek in te
stellen. Zo ja, op welke termijn? Zo
nee, waarom niet?

8
Heeft het gesprek tussen de minister
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport en minister voor Wonen,
Wijken en Integratie met
burgemeester van Rotterdam, al
plaatsgevonden? Wat is de uitkomst
van dat gesprek?

9
Wat heeft de staatssecretaris van
Justitie gedaan met de brandbrief die
de Rotterdamse PvdA-fractie haar
gestuurd heeft?

10
Zijn er «best practices» van
zorginstellingen bekend die werkwijze
hanteren, bestaand uit een

combinatie van opvang,
(psycho-)sociale begeleiding en het
opdoen van werkervaring? Bent u
bereid om een dergelijke
zorginstelling ook in Rotterdam op te
zetten?

11
Deelt u de mening van de
Rotterdamse PvdA fractie dat de
«best practises» van zorginstellingen,
die gebruik maken van een
combinatie van opvang, (psycho-)
sociale begeleiding en het opdoen
van werkervaring, landelijk beleid
moet worden? Zo ja, bent u bereid
hier specifiek beleid op te
ontwikkelen? Zo nee, wat gaat u dan
doen om deze problematiek aan te
pakken?

1 de Volkskrant 11 juli 2009, blz. 2 en 15.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen
11 augustus 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van de leden
Gill’ard, Van Dijken en Heerts (allen
PvdA) van uw Kamer aan de Minister
van Justitie en de Staatssecretarissen
van Justitie en Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over jeugdige
criminelen met ernstige
gedragsproblemen (ingezonden
23 juli 2009) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen. Ik
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streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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